
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 18/2/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα των εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας   
  Αμαρουσίου και Καλλιθέας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση των εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας Αμαρουσίου 
και Καλλιθέας, μεγάλα είναι τα προβλήματα που προκύπτουν από τις 
πιλοτικές εφημερίες στα ανωτέρω Κέντρα Υγείας, καθώς οι εφημερίες που 
είναι μικτές και γίνονται για την αποσυμφόρηση των Νοσοκομείων με τη 
στήριξη των Μονάδων ΠΦΥ της 1ης Υπε, αφενός μεν είναι αναγκαίες για την 
αντιμετώπιση των αναγκών του πληθυσμού αφετέρου χρειάζονται οι 
απαραίτητες προϋποθέσεις για την αύξηση της λειτουργίας των ωραρίων στα 
Κέντρα Υγείας, αφού δεν αρκεί μόνο η μετακίνηση του προσωπικού, αλλά 
κρίνεται αναγκαίο να ενισχυθούν οι ειδικότητες, ιατρών, εργαστηριακών, όπως 
ακτινολογικού, μικροβιολογικού, διοικητικού και λοιπού προσωπικού. 
Μας τόνισαν οι ανωτέρω ότι οι μετακινήσεις προσωπικού, που εφαρμόζονται 
σήμερα, όχι μόνο θέτουν σε κίνδυνο την υγεία των ασθενών ως συνέπεια των 
εξαντλητικών ωραρίων που υφίστανται οι εργαζόμενοι, αλλά δημιουργούν και 
προβλήματα δυσλειτουργίας στα τακτικά ραντεβού, με συνέπεια τις μεγάλες 
αναμονές, τις πολλές ακυρώσεις και τα εύλογα παράπονα των πολιτών. 
Ζητούν οι προαναφερόμενοι: 1) την άμεση ενίσχυση των Κέντρων Υγείας με 
μόνιμες προσλήψεις, έτσι ώστε να καλυφθούν όλες οι κενές θέσεις των 
Κέντρων Υγείας που θα εφημερεύουν, για τη διασφάλιση ποιοτικών 
υπηρεσιών προς τον πληθυσμό αλλά και για την αποσυμφόρηση των 
Νοσοκομείων και 2) την έκδοση της Υπουργικής Απόφασης που νομιμοποιεί 
την αύξηση του ωραρίου των Κέντρων Υγείας και καθορίζει τη λειτουργία 
τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
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Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, έτσι ώστε να γίνουν αποδεκτά τα 
αιτήματα των εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας Αμαρουσίου και Καλλιθέας, για 
την επίτευξη της αποσυμφόρησης των Νοσοκομείων, για τη διασφάλιση της 
ορθής παροχής περίθαλψης προς τους ασθενείς και για την ομαλή λειτουργία 
των ανωτέρω Κέντρων Υγείας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




